

March 17, 2021

# Union Serves Notice to Commence Negotiations

**Membership input process to begin shortly as we prepare for contract talks.**

Last week (March 12<sup>th</sup>) the PSAC served IDRC with the official notice to bargain, which signifies the legal commencement of the collective bargaining process. Our PSAC Negotiator has been in touch with IDRC and discussions have begun with respect to next steps in the process.

Over the coming days our Local will be initiating the input call process, providing every PSAC member at IDRC with the opportunity to provide input concerning improvements to our collective agreement and working conditions. Every union member is encouraged to participate in these processes.

Since we reached agreement with IDRC in 2018 our union has successfully negotiated a number of significant gains with other federal employers. **It's now our turn.**

There are also issues that have arisen over the life of our first contract with the IDRC that we will be looking to address in the coming round.

More information will be forthcoming over the coming weeks with respect to next steps. We will be sure to update as things progress.

In the interim, for more information, contact a member of our team: Sean Burns, Madiha Ahmed and Mano Buckshi.

## **PSAC Members at IDRC United for a Fair Contract**



Public Service Alliance of Canada  
Alliance de la Fonction publique du Canada

Le 18 mars 2021

# Le syndicat dépose l'avis de négociier

**Nous enverrons sous peu l'appel de revendications aux membres et nous nous préparons à négocier incessamment.**

Le 12 mars dernier, l'AFPC a signifié l'avis de négociier au CRDI, ce qui marque donc officiellement le début du processus de négociation collective. Notre négociateur a discuté avec l'employeur pour convenir des prochaines étapes.

Dans les prochains jours, notre section locale vous enverra l'appel de revendications. Profitez de cette occasion pour proposer des améliorations à votre convention collective et à vos conditions de travail.

Depuis que nous avons conclu une entente avec le CRDI en 2018, le syndicat a fait de nombreux gains avec d'autres employeurs fédéraux.

**Maintenant, c'est à notre tour!**

Notre objectif pour la prochaine ronde de négociations : régler les divers problèmes relevés pendant la durée de notre première convention collective.

Dès qu'il y aura du nouveau, nous vous en informerons.

En attendant, pour obtenir plus d'information, n'hésitez pas à communiquer avec un des membres de notre équipe de négo : Sean Burns, Madiha Ahmed ou Mano Buckshi.

**Les membres de l'AFPC au CRDI :  
solidaires pour un contrat équitable!**



Public Service Alliance of Canada  
Alliance de la Fonction publique du Canada